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ZDRUŽENJE RAVNATELJIC IN RAVNATELJEV 

OSNOVNEGA IN GLASBENEGA ŠOLSTVA SLOVENIJE 

VIDEM 17 

1262 DOL PRI LJUBLJANI  

 

ZAPISNIK 12. REDNE SEJE REPUBLIŠKEGA ODBORA ZDRUŽENJA 

RAVNATELJEV ZA MANDATNO OBDOBJE 2015 – 2019, 
 

ki je bila od 13. 04. 2017 v prostorih MIZŠ. 

 

Dnevni red:  

 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda. 

2. Obravnava situacije v Združenju ravnateljev nastale po zboru članov v Laškem 

(vabljeni tudi člani Nadzornega odbora in Častnega razsodišča). 

3. Pregled in potrditev zapisnika 11. redne seje RO ZR z dne 13. marca 2017. 

4. Poročila o aktivnostih od zadnje seje RO (predsednik, člani delovnih skupin…). 

5. Imenovanje poslovodij Ravnateljskega servisa (predloge, oz. kandidature s pisnimi 

soglasji in kratko utemeljitvijo lahko pošljete po E-pošti na moj naslov). 

6. Razno, pobude in predlogi članov RO. 

 

Prisotni:  
Gregor Pečan, OŠ Janka Modra Dol pri Ljubljani, Karmen Šepec, OŠ Antona Žnideršiča 

Ilirska Bistrica, Majda Zaveršnik Puc, OŠ Šoštanj, Nives Cek, OŠ Antona Šibelja – Stjenka 

Komen, Mirjam kalin, OŠ Dobrovlje, Polona Kenda, OŠ Podbrdo, Doris Kužel, OŠ Škofja 

Loka Mesto, Sandra Zupan OŠ Koroška Bela, Jesenice, Mateja Zukanovič, OŠ Matije Čopa, 

Kranj, Martin Grosek, OŠ Ljubečna, Roman Gradišek, OŠ Kozje, Vlado Hebar, OŠ Miklavž 

pri Ormožu, Bogomir Širovnik, OŠ Mladika Ptuj, Karmen Cunder, OŠ Logatec, Marjan 

Gorup, OŠ Prežihov Voranc Ljubljana, Albert Pavli OŠ Šmartno pri Litiji, Peter Pirc, OŠ 

Zbora odposlancev Kočevje, Janja Zupančič, OŠ Louisa Adamiča Grosuplje, Vinko Hostar, 

OŠ Senovo, Nevenka Lahne, OŠ Šmarjeta, Romana Košutnik, OŠ Črna na Koroškem, 

Damjan Osrajnik, OŠ Radlje ob Dravi, Milivoj Matkovič, GŠ Cerknica, Edvard Popit, GŠ 

Postojna Marjeta Šmid, OŠPP Jela Janežiča Škofja Loka, France Rant, OŠ Železniki. 

 

Opravičeno odsotni: Anton Baloh, OŠ Koper, Andreja Hramec, OŠ Mozirje, Bogomir 

Marčinkovič, OŠ Bistrica ob Sotli, Špela Drstvenšek, OŠ Toneta Čufarja Maribor, Ladislav 

Pepelnik, OŠ Janka Glazerja Ruše, Branko Lah, OŠ Miška Kranjca Velika Polana, Dušan 

Zagorc, OŠ Gornja Radgona, Matjaž Barič, OŠ Milke Šobar Nataše Črnomelj, Milan Rejc, 

OŠ Gorje.. 

 

Drugi prisotni: Simon Mlakar, GŠ Celje, član NO, Vincenc Frece, OŠ Blanca, član NO in 

Sabina Ileršič, OŠ Antona Globočnika Postojna (članica ČR). 

 

K točki 1  

Predsednik Gregor Pečan je pozdravil prisotne, ugotovil, da smo sklepčni in predstavil dnevni 

red. 

Peter Pirc je predlagal spremembo dnevnega reda, da se pod točko 2. Obravnava situacije v 

Združenju ravnateljev nastale po zboru članov v Laškem.  

 

Sklep št. 12.1.1.:  Ugotovitveni sklep je, da smo sklepčni in se potrdi spremenjen dnevni red.  
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Sklep je soglasno sprejet. 

K točki 2 

Obravnava nastale situacije po zboru v Laškem. Predsednik je podal povzetek zbora v Laškem 

in opisal nastalo situacijo po poročilu častnega razsodišča (ČR). Seznanil nas je, da je naslovil 

na nadzorni odbor pritožbo glede poročila ČR na zboru. 

Razvila se je razprava v kateri so prisotni izpostavili, da v pravilih ni vse dorečeno in da takšna 

pravila niti niso življenjska. Dajali so podporo predsedniku in opozarjali na nekorektno in 

nepravilno postopanje ČR v tem primeru. Pozivali so k strpnosti, ustrezni komunikaciji, da se 

vpleteni osebno usedejo in uskladijo stvari. 

Majda Z. Puc je izpostavila, da je RO lista, lista, kjer poteka korespondenca med člani RO. O 

odprtosti liste je potrebno sprejeti sklep. Prosila je, da se v bodoče nesoglasja rešujejo v 

konkretnem organu ali v RO, ne pa na zboru ter da obdržimo nivo kulture pogovarjanja. 

Sabina Ileršič je naredila povzetek poročila in se zahvalila za vsa mnenja. Želi, da se pogovarja 

odprto in demokratično. Da ČR opozarja na nepravilnosti, ki so jo motile. Pričakuje, da se bodo 

zapisniki sej RO objavljali javno, da se bo vedelo s čim se ukvarja RO. Če je cilj g. Pečana in 

RO, da nadaljujejo normalno z delom, so pripravljeni člani ČR delati naprej. 

Gregor Pečan je opozoril, da si je ČR privoščilo kršenje pravil na celi črti in da se v poročilo 

ne morejo navajati osebnih stališč (citiral je 49. čl. Pravil ZRS) in opozoril, da je bilo poročilo 

posredovano odvetniku in bo pristopil k kazenski ovadbi. Opozoril je tudi, da v poročilu ni 

nikjer navedeno, kdaj in kje je kršil Pravila ZRS. Hkrati je izpostavil izvajanje Sabine Ileršič, 

da je bilo dvakrat izpostavljeno avtokratsko vodenje. Seznanil nas je, da se pred vsako 

odločitvijo posvetuje vsaj s 3 – 4 člani RO. 

Sabina Ileršič se je na sestanku opravičila predsedniku, vendar je on opravičilo zavrnil in 

zahteval, da se to naredi javno na zboru kot je bilo tudi javno predstavljeno poročilo, ki ga je 

osebno zelo oblatilo. 

Ob 15.00 je zapustil sejo RO član NO Vincenc Frece. 

Simon Mlakar je v imenu NO poudaril, da je potrebno dopolniti pravila, zlasti v delu 

potrjevanja poročil organov, natančni opredelitvi dela podpredsednikov in tajnice Združenja. 

NO se je na zadnjem sestanku pri g. Pečanu dogovoril, da bi se zaradi transparentnosti izplačil 

članom Združenja  preko podjemnih pogodb, vsaj 3x letno sestali člani NO, predsednik 

Združenja, poslovodje RS. Potrjevanje izplačil bi se vršila na podlagi poročil, ki bi bila 

pripravljena kot jih ima France Rant za delovanje v RS. 

Ker ni jasno določeno kako NO spremlja delo RO, predlaga, da se jih vključi v elektronsko 

pošto in s tem omogoči spremljavo, kakor tudi da se vabi člana NO na seje RO. Poudaril je, da 

si želi konstruktivnega dialoga oz. dela v Združenju kot član NO, saj je ponosen, da je v takšen 

stanovskem združenju. 

 

Sklep št. 12.2.1.: Člani RO so obravnavali problematiko, ki je nastala po poročilu ČR na zboru 

in ugotovili, da obstajajo neka neskladja, nerazumevanja, ki jih je potrebno urediti. Na zboru se 

bo sprejelo novo poročilo ČR. Sklep je soglasno sprejet. 

 

Sklep št. 12.2.2.: V roku meseca in pol se skliče izredna seja Združenja ravnateljev OŠ in GŠ 

Slovenije. Sklep je soglasno sprejet. 
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Sklep št. 12.2.3.: Člani NO in ČR se ponovno dodajo na mailing listo RO. Sklep je bil soglasno 

sprejet. 

 

Sklep št. 12.2.4.: Na seje RO se bodo vabili člani ČR in NO. Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

K točki 3 

 

Predsednik je predstavil zapisnik 11. redne seje. Na zapisnik ni bilo nobenih pripomb. 

 

Sklep št. 12.3.1.: Zapisnik 11. redne seje je bil soglasno potrjen. 

 

 

K točki 4  

 

Predsednik nas je seznanil z aktivnostmi: 

- za OPB bomo morali oddati najavo kot prejšnja leta; 

- v zvezi z učbeniki naj bi bila v najkrajšem možnem času okrožnica, 

- za SAZOR se upošteva mnenje Ravnateljskega servisa, ki ga je posredoval France 

Rant, 

- s SVIZ bo imel predsednik sestanek v petek ta teden, 

- KPK poročilo je bilo predstavljeno kot slabost vseh OŠ, v bistvu pa je bilo poročilo 

na osnovi dela dveh OŠ, 

- drugi tuj jezik kot NIP 4 . – 6. razred, od 7. do 9. kot obvezen predmet in 3 tuj jezik 

kot NIP, prvi tuj jezik obvezen od 1. do 9. razreda. 

K točki 5  

Za imenovanje poslovodij Ravnateljskega servisa so prispele 3 popolne vloge: Doris Kužel, 

Janja Zupančič in France Rant. 

Predsednik je predlagal, da ima RS tri poslovodje. 

 

 

Sklep št. 12.5.1.: Dne 13. 4. RO imenuje v poslovodni organ RS: Doris Kužel, Janjo Zupančič 

in Franceta Ranta, z nastopom funkcije 1. 5. 2017. Sklep je bil soglasno izglasovan. 

 

K točki 6 

Majda Z. Puc je predlagala, da se fiksira dan v tednu, ko bodo seje RO in da je pred izrednim 

zborom ZRS še ena seja RO. 

Polona Kenda je predlagala, da so seje časovno omejene. 

Albert Pavli je izpostavil problematiko učiteljev porotnikov. Kako ima kdo urejeno glede 

prostih dni. France Rant je opozoril, da je o tem že objavljeno pravno mnenje na RS. 

Za dopolnitev oz. popravilo Pravil ZRS so se javili Majda Z. Puc, Peter Pirc in Vinko Hostar. 
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Seja se je zaključila ob 16.30.  

 

 

 

 

Zapisala:     Predsednik Združenja ravnateljev OŠ, GŠ, OŠPP: 

 

Romana Košutnik l. r.     Gregor Pečan, u. d. i. e. 


